
Hej med jer 
Hermed tilmelding til Generalforsamling i Tversted Borger og Turistforening tirsdag d. 28. marts 2023. 
På sidste Generalforsamling havde jeg et indlæg vedr. genoptagelse af samarbejde med Eurowind. 
Jeg spurgte forsamlingen direkte efter mit indlæg CITAT: Ønsker Tversted Borgerforening at bestyrelsen 
på Kraftværket optager forhandlinger med Eurowind omkring projektet på Elkær Mark?  
Lang pause Keld Larsen sagde CITAT: Mig bekendt ligger der ingen aftale ? Birthe Østergård svarede 
der ligger ingen aftale ? 
 
Jeg sagde nu klart og tydeligt til forsamlingen, at jeg gerne ville have en tilkendegivelse fra forsamlingen 
om Bestyrelsen på Værket skulle genoptage forhandlinger med Eurowind ? Jeg sagde også at dette ville 
blive 
hårdt arbejde og hvis man alligevel nu kunne sige, at dette var Borgerforeningen ikke interesseret i.  
Så ville vi ikke bruge tid på det i Bestyrelsen på Værket! 
 
Spørgsmålet blev gentaget 2 gange INGEN sagde noget, efter lang pause sagde Erik Toustrup til mig CITAT:  
 

Jan betyder det ikke bare, at du skal se at komme i arbejdstøjet ?  
 
Det har jeg så været og jeg kan sige det har trukket søm ud lige til de sidste timer før lukketid.  
Det sidste år har haft mange omkostninger for mig personligt, både arbejdsmæssigt og privat! 
 
Jeg vil gerne have følgende punkt på DAGSORDEN til Generalforsamlingen: 
 
STATUS ENERGISAMARBEJDE TVERSTED-BINDSLEV-SINDAL-EUROWIND og HJØRRING KOMMUNE 
 
 
Med venlig hilsen 

Jan Jensen 
Pens. Ing/Akk. Kvalitetskonsulent  
Tannisbugtvej 107 Tversted 
9881 Bindslev 
Mob. 93931471 
E-mail jje@has.dk  
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